



HO/GCFO/152/117
Date: 30th April 2020

المرجع: ر م / ر ت م ش 117/152/
التاريخ: 30 ابريل 2020

H.E. Chief Executive Officer
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم،
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

Clarification Regarding Announced Interim Dividends

توضيح بشأن توزيعات الأرباح المرحلية المعلنة

Further to the Company's disclosure dated 21st April 2020 regarding the interim dividend of 25 fils per share announced by Emirates Telecommunications Group Company PJSC "Etisalat Group", we would like to confirm that the DPS of 25 fils pertains to the first quarter of 2020.

بالإشارة إلى إفصاح الشركة بتاريخ 21 أبريل 2020 المتعلق بإعلان شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع - "مجموعة اتصالات" عن توزيع أرباح مرحلية بواقع 25 فلساً للسهم الواحد، نود التأكيد بأن توزيع الأرباح المرحلية بواقع 25 فلساً تتعلق بالربع الأول من عام 2020.

The objective of the interim dividend for the first quarter of 2020 is to boost liquidity of shareholders during these circumstances and to highlight the Company's healthy financial position.

والهدف من توزيع الأرباح المرحلية للربع الأول من عام 2020 هو تعزيز السيولة لدى المساهمين خلال هذه الظروف وإبراز المركز المالي الجيد للشركة.

Based on the Company's performance in the second quarter, the Board will consider additional interim dividends.

كما أنه بناءً على أداء الشركة في الربع الثاني، سينظر المجلس في توزيع أرباح مرحلية إضافية.

Further information about Etisalat's dividend policy can be found at the Company's Investor Relations website:

ويمكن الاطلاع على مزيد من المعلومات حول سياسة توزيع الأرباح لشركة اتصالات عبر موقع الشركة لعلاقات المستثمرين:

<https://www.etisalat.com/en/ir/dividend/dividend-policy.jsp>

<https://www.etisalat.com/en/ir/dividend/dividend-policy.jsp>

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

سركان أوكاندان

الرئيس التنفيذي للشؤون المالية – مجموعة اتصالات

Serkan Okandan

Chief Financial Officer – Etisalat Group

